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Junfeng Cui 

Beijing 

+86 10 8525 4694 

junfeng.cui@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Antitrust/competition 

◼ Corporate compliance 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Since joining Han Kun Law Offices, Ms. Cui has specialized in competition/anti-trust and compliance.  

Ms. Cui has developed expertise across a variety of competition law practice areas, including merger 

filings, antitrust investigations, antitrust-related dispute resolutions, and competition compliance.  

In addition, Ms. Cui assists clients in handling corporate governance and compliance matters.  Ms. 

Cui has represented many renowned multinational and domestic companies in diverse industries, 

including high-tech, software, internet, healthcare, shipping, automobile, logistics, FMCG, and 

agriculture. 

EDUCATION 
Ms. Cui received her J.M. degree from the Law School of Peking University in 2015.  Prior to that, 

Ms. Cui earned bachelor's degrees in Law and Economics from China University of Political Science 

and Law in 2012. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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崔君凤 

北京 

+86 10 8525 4694 

junfeng.cui@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 反垄断/竞争法 

◼ 公司合规 

工作经历 

崔君凤律师加入汉坤之后，她专长于竞争法/反垄断业务和合规业务。崔君凤律师在竞争法领

域具有丰富经验，如经营者集中申报、反垄断调查、反垄断相关的争议解决和反垄断合规等。

此外，崔君凤律师还协助客户处理公司治理和合规事务。崔君凤律师代表的客户包括众多知

名跨国公司和国内公司，涉及高科技、软件、互联网、医疗保健、航运、汽车、物流、快速消

费品、农业等。 

教育背景 

崔君凤律师 2012 年毕业于中国政法大学，获得法学学士学位和经济学学士学位，后于 2015

年获得北京大学法律硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


